
Generalforsamling Grenaa Badmintonklub 
 

Mandag den 24. marts 2025 kl. 19:00 
 

Referat 
 
 

 
1. Valg af dirigent. 

 
Pia Visby blev valgt 

 
2. Formandens beretning 

 
Året 2024 har igen været et begivenhedsrigt år for Grenaa Badmintonklub, fyldt med både 

udfordringer og succeser. 

Skift af boldleverandør Vi har i år skiftet boldleverandør til RSL. Det har krævet lidt indkøring og 

tilvænning, men overordnet vurderes det, at skiftet har været en positiv ændring for klubben. 

Udfordringer med det utætte tag Desværre har vi fortsat haft udfordringer med det utætte tag, 

hvilket flere gange har gjort det svært at gennemføre træninger og holdkampe. Heldigvis ser det ud 

til, at taget endelig bliver repareret i 2025, hvilket vil forbedre vores træningsforhold markant. 

Udfordringer har der også været på sponsorsiden, hvor vi har mistet lidt, hvilket også kan se i 

regnskabet. Der bliver gjort en ekstra indsats i foråret for at sikre flere sponsorer.  

Medlemsudvikling Medlemstallet har været stabilt, og vi er 184 medlemmer i klubben. Det er 

glædeligt at se, at der stadig er interesse for badminton i vores lokalområde. 

Økonomi bliver i det kommende år et fokusområde. Vi aflægger 2024 med et driftsresultat før 

afskrivninger, der er i balance, men med et samlet underskud. Det bliver et fokusområde i 2025 at få 

forøget indtægterne, så vi kan komme tilbage med et regnskab med overskud – også efter 

afskrivninger. 

Sportslige resultater Vores ungdomsafdeling har igen haft et flot år. Begge ungdomshold har vundet 

deres kreds, og der er indledt et holdsamarbejde med Viby. De flotte resultater i holdturneringerne 

er blevet suppleret med en masse stævnesejre. Der er virkelig hevet meget sølvtøj til Grenaa i 2024. 

Der kommer hele tiden flere ungdomsspillere til, og der er fortsat grøde og udvikling i GBK. 

På seniorsiden har begge vores seniorhold har gjort det godt. Vi forventer fortsat at være 

repræsenteret med et 1. hold i Danmarksserien og et 2. hold i Serie 1. Der har været mange gode 

og tætte kampe, hvor der har været vist styrke og sammenhold. 

Socialt miljø Det er afgørende, at der fortsat er et godt og bredt socialt miljø i klubben. Grenaa 

Badmintonklub skal være for alle, og alle er velkomne. På den måde kan vi få flere aktive og 

sammen skabe et endnu stærkere fællesskab. 

Tak til alle medlemmer, trænere og frivillige for jeres store indsats og engagement i løbet af året. Vi 

ser frem til endnu et fantastisk år i Grenaa Badmintonklub. 

 



 
 
 
 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab og budget for det kommende regnskabsår til 
godkendelse. 
 
Regnskabet blev godkendt 
 
Budgettet blev godkendt 

 
4. Indkomne forslag. 

 
Der er ingen forslag 

 
5. Valg af bestyrelse. 

På valg: 

Pia Møller Adamsen – modtager ikke genvalg 

Peter Pinderup Sørensen – modtager ikke genvalg 

Valgt blev: 

Kim Nybro 

Jesper Eberhardt Jensen 

6. Valg af bestyrelsessuppleant 
 

Valgt blev Ole Thuesen 
 

7. Valg af revisorer 
 

Valgt blev Pia Visby 
 

8. Eventuelt. 
 

 


